
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže, konané 

dne 6.12.2007 v Halži – obecním úřadu. 
 

Účast: Ing.Volný, Slabý, Fišera, Ing.Svoboda, Žemličková, Ardeleanu, Ing.Marosz, 

JUDr.Kovařík, Čadková, Holadová, Čurka 

 

Omluven. Zástupce Obce Staré Sedliště – pověření pro Obec Halži 

 

Hosté: Ing.Flek – VaK Karlovy Vary 

 

Jednání členské schůze zahájil a její průběh řídil předseda VSO F.Čurka. Členská schůze je 

usnášeníschopná. 

Program byl po vyřazení bodu č.2 (Přijetí nového člena) byl přijat jednomyslně. 

 

1. Kontrola usnesení členské schůze z 9.8.2007 a informace o činnosti 

předsedy. 
Usn.č.99  - kontr.usn. a činnost předsedy                                                   bez opatření 

Usn.č.100a,b,c – smlouvy o sml.budoucí na věcný břemena                     podepsány 

Usn.č.101  - zadání MZe stanovení podmínek do smlouvy              úkol trvá (s Městem Planá) 

Usn.č.102  - žádosti o výklad zákona na MV ČR a SMO ČR           odpověď od MV ČR 

Usn.č.103  - jednání se VSOZČ o možnostech spolupráce               viz program ČS 

Usn.č.104  - pronájem vodojemu                                                       viz program ČS 

 

Práce předsedy: 

- plnění úkolů podle usnesení členské schůze 

- pozemkové úpravy Ctiboř 

- stavební řízení v prům.zóně Nová Hospoda 

- jednání s Obcí Studánka o členství ve VSO 

 

 

Usnesení číslo 105: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávuo plnění usnesení členské 

schůze VSO ze dne 9.8.2007 a zprávu o činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro 12,  proti 0, zdrželo se 0 

 

2. Informace o stavu a provozu vodárenského zařízení VSO. 
Informace podal Ing.Flek ( písemný materiál) 

 

Rozprava: 

Slabý – jestli je oprava izolace střech na ÚV Svobodka správně zařazena do investic 

Fišera – důvody zhoršování kvality vody v přehradě Lučina 

Flek – na střechách byla prováděna rekonstrukce, proto v investicích. Kvalita ovlivněna 

klimatickými podmínkami a plachy z okolí přehrady. 

Volný – doporučuje stanovisko k možnosti převodu vodojemu v Plané na město zpracovat 

písemně 

 

Usnesení číslo 106: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halžeˇbere na vědomí informaci 

Ing.Fleka o současném stavu a provozu vodárenského zařízení VSO. 



b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO předložit 

do 31.1.2008 písemně zpracovaný návrh možného řešení odpojení vodojemu Planá ze 

skupiny a jeho předání Městu Planá. 

Hlasování:  Pro 11, proti 0, zdrželo se 1 (Chodová Planá) 

 

3. Ukončení členství VSO Halže ve VSOZČ a rozhodnutí o způsobu 

provozování vodárenského zařízení VSO. 
Předseda VSO informoval o stanovisku MV ČR k otázce členství svazku obcí v jiném svazku 

obcí. VSOZČ na situaci reagovalo změnou stanov, umožňující správu majetku i nečlenů 

sdružení. Předseda navrhuje ukončení členství VSO Halže ve VSOZČ a ponechání majetku 

VSO Halže ve společné správě u VSOZČ s tím, že zájmy VSO ve VSOZČ  musí hájit všichni 

členové VSO s individuálním členstvím ve VSOZČ (tj.10 členů). 

 

Rozprava: 

Slabý – s návrhem na ponechání majetku ve správě VSOZČ nesouhlasí. VSO by nemělo 

možnost ovlivňovat správu, využití a nakládání s tímto majetkem. 

Volný – přiklání se ke stanovisku p.Slabého. Doporučuje nájemní vztah přímo 

s provozovatelem. Ekonomicky pro vlastníka výhodnější. 

Fišera -  upozorňuje, že v případě zvolení nájemního vztahu, je nutné připravit podmínky 

Slabý - navrhuje výši nájmu ve výši odpisů. Investice VSOZČ do majetku VSO zdaleka 

nedosahují odpisů. Kdyby se majetek pronajímal, nemuselo by VSO žebrat o peníze na svoji 

vlastní činnost. 

Čurka – VSO je součástí společenství, kde je uplatňován princip vzájemné solidarity. To, že 

nejsou proinvestovány prostředky ve výši odpisů neznamená, že se ztratily. Byly 

proinvestovány na doplnění nebo zhodnocení majetku v obcích a v budoucnu budou vráceny 

do majetku VSO při potřebě obnovy nebo rozvoje majetku. 

Slabý – předseda VSO se otázkou způsobu dalšího provozování majetku nezabýval. Vložením 

majetku do správy VSOZČ se porušuje zákon. 

Svoboda – p.Slabý by měl vážit svá slova. Majetek byl vložen do správy VSOZČ podle 

starého zákona o obcích. Je nutné narovnat stav podle současného zákona. Stanovy VSO i 

VSOZČ správu majetku umožňují při zachování principu solidarity. 

Marosz – na porovnání správy nebo nájmu je potřeba více času. 

Čurka – předkládá upravený návrh usnesení – správa majetku u VSOZČ do konce roku 2008, 

aby byl čas vyhodnotit variantu nájmu. 

Volný – protinávrh na schválení nájemního vztahu. 

Hlasování o protinávrhu:  Pro 1 (Chodová Planá) , proti 10, zdrželo se 1  (Částkov) 

Jiný protinávrh nebyl předložen. 

 

Usnesení číslo 107: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje s účinností k 31.12.2007 

ukončení členství Vodárenského sdružení obcí Halže ve Vodohospodářském sdruženo obcí 

západních Čech se sídlem v Karlových Varech, z důvodu neslučitelnosti s právní normou 

(§49 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších změn a dodatků.). 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdrželo se 1 (Planá) 

 

Usnesení číslo 108: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje ponechání svého 

vodohospodářského majetku ve společné správě u Vodohospodářského sdružení obcí 

západních Čech se sídlem v Karlových Varech na období do 31.12.2008. 

Hlasování: Pro 9, proti 2 (Planá, Chodová Planá), zdrželo se 1 (Částkov) 



Po přijetí usnesení se z dalšího průběhu jednání omluvili z JUDr.Kovařík a Slabý (nutná účast 

na jiných jednáních). JUDr.Kovařík delegoval hlasovací právo na Obce Chodský Újezd. 

 

Usnesení číslo 109: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže pověřuje pp.Volného a Slabého 

zpracováním podkladů pro variantu nájemního vztahu při provozování zařízení VSO 

Halže, do 30.4.2008. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO do 

30.4.2008 vyžádat od VSOZČ podklady pro variantu společné správy majetku u 

VSOZČ, včetně investičního výhledu do roku 2013 a přehledu vynaložených investic 

do majetku VSO Halže je jeho členských obcí za období oo jeho vstupu do VSOZČ. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdrželo se 0. 

 

4. Rozpočtové změny č.2/2007. 

 

Usnesení číslo 110: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže rozpočtové změny číslo 2/2007. 

 

5. Rozpočet VSO Halže na rok 2008 
Hlasování: Pro 11, proti 0, zdrželo se 0. 

 

Usnesení číslo 111: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočet VSO Halže na rok 

2008 jako vyrovnaný v objemu 272000.- Kč. 

 

6. Prodloužení Smlouvy o poskytnutí úvěru VaK Karlovy Vary 
Hlasování: Pro 11, proti 0, zdrželo se 0. 

 

Usnesení číslo 112: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje prodloužení platnosti Smlouvy o 

úvěru mezi VSO Halže a VaK Karlovy Vary, a.s., do 31.12.2008. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdrželo se 0. 

 

 

 

Zapsal: Čurka 

 

                                                                                           František Čurka 

                                                                                            předseda VSO 

  

 


